
 

Kort verslag en actielijst van de vergadering van de Initiatiefgroep Landbouw d.d. 13 oktober 2022 

Aanwezig: Andrea Zierleyn (voorzitter), Stefan Breukel (CDA), Annet IJff (PvdA), Henk de Man (DB), Anne van 

Rossum (CU), Gijsbert van de Water (VWB), Ric van Zee (VVD), Gerard Kievit (SGP), Cor Nijhoff (LLB), Renske de 

Zwart (GL), Ludolf van Lith (regisseur Landbouw) en Ery Kooi (raadsadviseur-verslag) 

Afwezig: Rita Boer Rookhuijszen (D66), Lydi Groenewegen (GL), Ad van Krieken (CDA) en Joke van Vrouwerff 

(wethouder) 

 

1. Opening 

De voorzitter  opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

Ze deelt mede dat het doel van deze bijeenkomst is het evalueren van de Themabijeenkomst van 6 oktober 

jl. Opgemerkt wordt dat er een avond door de provincie Gelderland wordt georganiseerd over stikstof. 

 

2. Evaluatie 6 oktober 2022 

De voorzitter een ieder de gelegenheid om hun ervaringen over de Themabijeenkomst van 6 oktober met 

elkaar te delen. 

1) Resumerend kan het volgende hierover worden gesteld: 

Het was een goede bijeenkomst en voor de meeste aanwezigen ook leerzaam, maar had wel meer  

verdieping kunnen krijgen 

2) De avond voldeed niet volledig aan de vooraf gewekte verwachtingen. 

3) Over de opzet/de vorm van de avond moet voor een vervolg goed over worden nagedacht. 

4) De vragen uit de mentimeter moeten nog worden beantwoord, met name die relevant zijn voor de 

gemeente. Deze nog voorleggen aan de panelleden. Groepje Anne, Stefan en Gerard rubriceren, 

samen met Andrea de vragen die met name voor de gemeente van belang zijn. 

5) Het wordt betreurd dat de vierde partij niet aanwezig is geweest. Deze zou zich bij iedereen per mail 

hebben afgemeld maar niemand weet hier iets van. Daarmee was de balans van de avond 

weggevallen en werd er geen compleet verhaal verteld. Waarschijnlijk omdat vooraf een aanvaring 

met twee sprekers heft plaatsgevonden 

6) In een vervolg bijeenkomst goed nadenken wie als spreker(s) worden uitgenodigd. 

7) De positie van de gemeente werd tijdens de bijeenkomst onderbelicht. 

8) De vraag werd gesteld of de gemeente op dit moment voor dit onderwerp, de richting moet  

bepalen? 

 

3. Het vervolg: 

Op de vraag of en zo ja wanneer er een vervolg avond plaats gaat vinden is de meerderheid van mening    

dat, mede gelet op de komende drukke agenda voor de gemeenteraad en er onvoldoende meerwaarde is  

geweest van de bijeenkomst van 6 oktober jl. wordt besloten de werkzaamheden van deze initiatiefgroep  

“ON HOLD” te zetten. Na 20 oktober (de avond van de provincie over stikstof) zal bij de leden geïnformeerd  

worden of voortzetting van deze initiatiefgroep noodzakelijk dan wel gewenst is. De initiatiefgroep blijft wel 

in tact. 

Dit besluit delen met de raad- en burgerleden en de aanwezigen van de avond. 

 


